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Referat bestyrelsesmøde September-2015 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 
 
Dato: 8. september 2015 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 
Referent:  Morten Adel Larsen 

Indkaldte:  
Kasper Jørgensen 
Lars Vejsager Jørgensen 
Bent Ehlers 
Fritz Lauritsen 
Morten Adel Larsen 
Hanne Clausen 
Georg Schønemann  
 
Fraværende: 
 
 
 

 
Dagsorden:  Referat: Aktion  

 
1. Nyt fra formanden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Et medlem af klubben har 
tidligere ønsket at få spredt sin 
aske ud over storebælt. Har en 
skriftelig aftale med tidligere 
formand (2008) om dette 
 
Vi får igennem DS tilbud om 
gennemgang af klubbens 
forsikringer – og et tilbud som 
passer til vores behov 
 
Kasper har indhentet tilbud på 
to Fevajoller på 115.990,- og 
vil ansøge Bank Trelleborg 
fonden om midler til dem. 
 
Christian har ansøgt Tryg-
fonden om tilskud til den nye 
flydebro 
 
Nyt punkt på dagsordenen: 
Nyt fra AmbA: 
Fritz er klubbens repræsentant. 
Ifølge Carl vil 
Søredningstjenesten gerne 
oprette en station i Korsør. 
Amba har arr. 2 x natsejlads i 
løbet af efteråret. 
Amba ”beder” om to repr. Fra 
klubben til et udvalg vedr. ”Vild 
med Vand” 
Kasper og Hanne fra klubben – 
og Carl, Lise og Viggo fra 
Amba. 

 
Kasper & Fritz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kasper 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kasper & Hanne 
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------------------------------------------------ 

 
2. Nyt fra kasserer. 

 
 
 
------------------------------------------------ 

 
3. Emner til kasser posten. 

 
 
 
---------------------------------------------- 
 

4. Status på sponsorat. 
 
----------------------------------------------- 

 
5. Unge under 18 år i sejlerskolen. 

 
 
 
---------------------------------------------- 

 
6. udlån af udstyr til andre klubber 

 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------- 
 

7. Nyt fra udvalg. 
 
 
 
 
 
 
--------------------------------------------- 
 

8. Forsat vision arbejde 
 
--------------------------------------------- 

 
9. evt. 

 
 

 
 
Vi skal prøve at forhøre Amba 
om mulighed for at flytte 
sejlerskolens to både over på 
bro 1,2 eller 3 
 
--------------------------------- 
 
Regnskabet ser godt ud – og 
følger budgettet – til den gode 
side.. 
 
 
 
Henrik Møller (Hegim) er et 
emne – har tidligere givet 
udtryjk for at han godt vil .. 
 
--------------------------------- 
 
Lars gi’r det et forsøg mere… 
 
 
Det vedtages at aldersgrænsen 
i sejlerskolen sættes ned til 16 
år. 
 
 
 
Der udlånes IKKE joller til 
medlemmers private brug. 
Der skal laves et  regulativ for 
dommerbåden. 
Og selvfølgelig skal vi 
udlåne/hjælpe naboklubber – 
men der skal laves en 
låneaftale.. 
 
 
Junior: Christian fortæller at 
det går forrygende  - har 
venteliste og mangel på 
hjælpere… 
Kapsejlads: Kommende arr.: 
Agersø Rundt By Night 
Sejlerskole: Kører godt 
 
 
Udsættes til et vintermøde 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bent tager 
kontakt til 
Henrik 
 
 
 
Lars 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Georg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Be   
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Underskrifter: 


